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Protokół nr XXVII/20 

z sesji Rady Miejskiej w Morawicy 

z dnia 30 września 2020 r. 

W posiedzeniu udział wzięli: radni wg załączonej listy obecności, Burmistrz Miasta  

i Gminy Morawica Marian Buras, Zastępca Burmistrza Miasta i Gminy Morawica  

Marcin Dziewięcki, Skarbnik Miasta i Gminy Morawica Małgorzata Lisicka, Sekretarz 

Miasta i Gminy Morawica Anna Kowalska, Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej 

Irena Bisaga, Senator RP Krzysztof Słoń, Wiceminister Sportu i Poseł na Sejm RP Anna 

Krupka oraz Radca Prawny Prezesa Najwyższej Izby Kontroli Michał Jędrzejczyk. 

PORZĄDEK POSIEDZENIA SESJI: 

1. Otwarcie sesji. 

2. Wręczenie przez Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej w Morawicy nowo 

wybranemu radnemu zaświadczenia o wyborze. 

3. Złożenie ślubowania przez radnego Rady Miejskiej w Morawicy. 

4. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

5. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

6. Sprawozdanie Burmistrza Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał 

podjętych na poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie 

między sesjami. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę 

Morawica pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 

rok. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej 

w Brzezinach, z przeznaczeniem pod drogę wewnętrzną. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie 

przez Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych, położonych w Zaborzu  

i Brudzowie - z przeznaczeniem na poszerzenie pasa drogowego drogi gminnej. 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody 

nieożywionej. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Morawica 

do Programu „Centra opiekuńczo-mieszkalne”. 

15. Sprawy różne. 

16. Zakończenie obrad. 
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PRZEBIEG POSIEDZENIA SESJI: 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk dokonał otwarcia XXVII 

sesji Rady Miejskiej w Morawicy i przywitał wszystkich obecnych.  

Ad. 2 

Przewodniczący Rady poprosił Przewodniczącą Miejskiej Komisji Wyborczej Panią Irenę 

Bisaga o wręczenie nowo wybranemu radnemu zaświadczenia o wyborze. 

 

Przewodnicząca Miejskiej Komisji Wyborczej przedstawiła informację komisji o wyborze 

oraz wręczyła nowo wybranemu radnemu Panu Piotrowi Polewczak zaświadczenie 

o wyborze. 

 

Przewodniczący Rady w imieniu radnych pogratulował nowo wybranemu radnemu. 

Ad. 3 

Przystąpiono do ceremonii złożenia ślubowania przez nowo wybranego radnego. 

Przewodniczący Rady poprosił wszystkich o powstanie, a Pana Radnego Piotra Polewczaka  

o złożenie ślubowania wypowiadając słowa roty. 

Radny Piotr Polewczak złożył ślubowanie wypowiadając słowa roty: „Wierny Konstytucji  

i prawu Rzeczypospolitej Polskiej, ślubuję uroczyście obowiązki radnego sprawować godnie, 

rzetelnie i uczciwie, mając na względzie dobro mojej gminy i jej mieszkańców. Tak mi 

dopomóż Bóg".  

 

Przewodniczący Rady pogratulował radnemu i stwierdził, że Radny Piotr Polewczak, który 

złożył ślubowanie objął mandat radnego Rady Miejskiej w Morawicy. 

Pan Przewodniczący w imieniu radnych podziękował Panu Michałowi Jędrzejczykowi za 

wspólną pracę w Radzie Miejskiej w Morawicy. 

Burmistrz Miasta i Gminy Morawica w imieniu swoim, urzędu oraz mieszkańców złożył 

podziękowania Panu Michałowi Jędrzejczykowi za twórczy i aktywny wkład w działalność 

rady gminy oraz życzył dalszych sukcesów.  

Pan Michał Jędrzejczyk również podziękował za wspólne lata pracy, które pogłębiły jego 

wiedzę i doświadczenie. Pogratulował nowo wybranemu radnemu Panu Piotrowi Polewczak. 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady Miejskiej na podstawie listy obecności radnych stwierdził, że XXVII 

sesja Rady Miejskiej w Morawicy jest prawomocna, ponieważ bierze w niej udział  

14 radnych. 

Obecni: 

1. Leszek Cygan 

2. Tomasz Domagała 

3. Wiesław Frankowicz 

4. Alicja Jamorska-Kurek 

5. Sebastian Król 

6. Bartosz Kruk 
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7. Paweł Pajączkowski 

8. Dorota Pietrzyk 

9. Piotr Polewczak 

10. Krzysztof Strąk 

11. Łukasz Wojda 

12. Damian Woźniak 

13. Ryszard Znój 

14. Robert Żołądek 

Nieobecni: 

1. Marcin Piecyk 

Ad. 5 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Morawicy Pan Bartosz Kruk przystąpił do kolejnego 

punktu porządku obrad, czyli przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej  

w Morawicy. Poinformował, że protokół radni otrzymali drogą mailową i został on 

przeanalizowany.  

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji Rady Miejskiej w Morawicy. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Piecyk 

Za przyjęciem protokołu było 14 radnych. 

 

Ad. 6 
Przewodniczący Rady przystąpił do następnego punktu obrad - sprawozdanie Burmistrza 

Miasta i Gminy Morawica o wykonaniu uchwał podjętych na poprzedniej sesji Rady 

Miejskiej w Morawicy, które radni również otrzymali drogą mailową i przeanalizowali. 

Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

 

Ad. 7 
Przystąpiono do kolejnego punktu porządku obrad, dotyczącego sprawozdania  

z działalności Burmistrza Miasta i Gminy Morawica w okresie między sesjami. Radni nie 

zgłosili pytań do sprawozdania. Sprawozdanie w załączeniu do protokołu. 

Przed przystąpieniem do kolejnego punktu Przewodniczący Rady udzielił głosu 

Wiceminister Sportu i Poseł na Sejm RP Annie Krupka oraz Senatorowi Krzysztofowi Słoń. 

Zwrócili się oni do Rady Miejskiej w Morawicy z inicjatywą – o uhonorowanie śp. Kornela 

Morawieckiego tytułem Honorowego  Obywatela Miasta i Gminy Morawica. Swój wniosek 
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umotywowali owocną działalnością Marszałka Seniora Sejmu i Posła VIII kadencji Sejmu 

RP, na rzecz odzyskania przez Polskę pełnej niepodległości, oraz pochodzeniem rodziny 

Morawieckich z terenu Miasta i Gminy Morawica. 

Przewodniczący Rady poinformował, że złożony wniosek będzie rozpatrzony przez Radę 

Miejską w Morawicy na kolejnej sesji. 

 

Ad. 8 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. Przewodniczący Rady poinformował, ze projekt 

uchwały został przedstawiony radnym na konferencji i przeanalizowanym. Nie zgłoszono 

pytań. 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica 

pomocy rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Piecyk 

 

Uchwała Nr XXVII/230/20 w sprawie udzielenia przez Miasto i Gminę Morawica pomocy 

rzeczowej dla Powiatu Kieleckiego została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała  

Nr XXVII/230/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 9 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026. Projekt uchwały został przedstawiony radnym  

i przeanalizowany. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 
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NIEOBECNI (1) 

Marcin Piecyk 

 

Uchwała Nr XXVII/231/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta  

i Gminy Morawica na lata 2020 – 2026 została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała 

Nr XXVII/231/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 10.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony przez Panią 

Skarbnik i przeanalizowany przez radnych. Nie było pytań w tym punkcie. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Piecyk 

 

Uchwała Nr XXVII/232/20 w sprawie zmian budżetu Miasta i Gminy na 2020 rok została 

podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała Nr XXVII/232/20 stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad 11.  

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez 

Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej  

w Brzezinach, z przeznaczeniem pod drogę wewnętrzną. Projekt uchwały został 

przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie zgłoszono uwag. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez 

Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej  

w Brzezinach, z przeznaczeniem pod drogę wewnętrzną. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 
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Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Piecyk 

 

Uchwała Nr XXVII/233/20 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto 

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowej niezabudowanej, położonej w Brzezinach,  

z przeznaczeniem pod drogę wewnętrzną została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała 

Nr XXVII/233/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 12.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez 

Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych, położonych w Zaborzu i Brudzowie - 

z przeznaczeniem na poszerzenie pasa drogowego drogi gminnej. Przewodniczący Rady 

poinformował, że projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie 

zgłoszono pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez 

Miasto i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych, położonych w Zaborzu i Brudzowie - 

z przeznaczeniem na poszerzenie pasa drogowego drogi gminnej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Piecyk 

 

Uchwała Nr XXVII/234/20 w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie przez Miasto 

i Gminę Morawica nieruchomości gruntowych, położonych w Zaborzu i Brudzowie -  

z przeznaczeniem na poszerzenie pasa drogowego drogi gminnej została podjęta. Za 

głosowało 14 radnych. Uchwała Nr XXVII/234/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad 13.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody nieożywionej. 

Projekt uchwały został przedstawiony radnym i przeanalizowany. Nie było pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody nieożywionej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Piecyk 

Uchwała Nr XXVII/235/20 w sprawie ustanowienia pomnika przyrody nieożywionej została 

podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała Nr XXVII/235/20 stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Ad 14.  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Morawica do 

Programu „Centra opiekuńczo-mieszkalne”. Przewodniczący Rady poinformował, że projekt 

uchwały został przedstawiony radnym i szeroko omówiony przez Panią Kierownik MGOPS 

w Morawicy. Nie zgłoszono pytań. 

 

Przystąpiono do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Morawica do 

Programu „Centra opiekuńczo-mieszkalne”. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Leszek Cygan, Tomasz Domagała, Wiesław Frankowicz, Alicja Jamorska-Kurek, Sebastian 

Król, Bartosz Kruk, Paweł Pajączkowski, Dorota Pietrzyk, Piotr Polewczak, Krzysztof Strąk, 

Łukasz Wojda, Damian Woźniak, Ryszard Znój, Robert Żołądek 

NIEOBECNI (1) 

Marcin Piecyk 

 

Uchwała Nr XXVII/236/20 w sprawie przystąpienia Miasta i Gminy Morawica do Programu 

„Centra opiekuńczo-mieszkalne” została podjęta. Za głosowało 14 radnych. Uchwała  

Nr XXVII/236/20 stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. 15.  
Przewodniczący Rady poinformował, że przystąpiono do prac związanych z opracowaniem 

projektu budżetu na rok 2021. W związku z powyższym do 15.10.2020 r. należy składać 

wnioski w zakresie zadań planowanych do wykonania w roku 2021. 

 

Sprawy różne. 

 

W dyskusji wzięli udział: 
- Alicja Jamorska-Kurek – poinformowała, że posiedzenie komisji statutowej w sprawie 

opracowywania projektów statutów odbędzie w przyszłą środę, tj. 07.10.2020 r. o godz. 

10.00. Ponadto zapytała o etap prac związanych z mediacją w sprawie podtapiania  

w Piasecznej Górce. 
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Zastępca Burmistrza – wyjaśnił, że podjęto rozmowy z mediatorem, w celu zapoznania jak 

wygląda cała procedura mediacyjna, jakie są etapy procedowania. Otrzymaliśmy również 

formularz wniosku o rozpoczęcie tej mediacji. Zastanawiamy się nad gronem instytucji, które 

powinny być do tej mediacji zaproszone, ze względu na szerszy aspekt tej sprawy. 

- Alicja Jamorska-Kurek (Ad Vocem) – czy został ustalony harmonogram mediacji: termin 

zaproszenia instytucji, osób, termin pierwszego spotkania. 

Zastępca Burmistrza – harmonogram mediacji ustala mediator, po otrzymaniu wniosku  

o rozpoczęcie mediacji. Gdy termin pierwszego spotkania zostanie wyznaczony oczywiście 

poinformujemy Panią Radną. 

 

- Dorota Pietrzyk – kto będzie beneficjentem projektu przyznanego dofinansowania na 

prowadzenie świetlic w naszej gminie Morawica? Czy projektem zostaną objęte wszystkie 

świetlice w gminie? 

Burmistrz – projektem objęte będą wszystkie świetlice na terenie gminy, jest to w sumie  

11 świetlic. Projekt jest bardzo szeroki, zakłada zajęcia, wyposażenia w odpowiednie sprzęty  

i urządzenia, niewielkie remonty. Realizacja projektu 2,5 roku. Zaczynamy w marcu 

przyszłego roku. Na pewno w sposób właściwy wykorzystamy przyznane środki. 

 

- Robert Żołądek – czy jest odpowiedź w sprawie stanowiska rady dotyczącego koncepcji 

budowy wiaduktu na obwodnicy w Morawicy? Czy zostało wybrane jakieś rozwiązanie? 

Dziękuje Panu Burmistrzowi za usunięcie suchych gałęzi wokół budynku Samorządowego 

Centrum Kultury. Zwracam się również z prośbą o wykonanie tych samych prac w naszym 

parku. Proszę o ponowne wykoszenie pasów zieleni między chodnikiem a asfaltem na 

Osiedlu Nad Morawką. 

Burmistrz – nie mamy odpowiedzi, jeżeli chodzi o szczegółową koncepcję przebiegu tej 

drogi. W kwestii wycięcia suchych gałęzi w parku, każdego roku dokonywany jest przegląd 

parku, sporządzany protokół i dokonywane wycięcia. Jeżeli chodzi o pasy zieleni przekażemy 

tą informację do Zakładu Gospodarki Komunalnej, aby takiego wykoszenia dokonali. 

 

- Leszek Cygan – w sprawie odwodnienia ulicy Podgórze, na czym to polega? 

Burmistrz – zastosujemy klasyczne rozwiązanie, jakie się robi przy drogach, czyli tzw. 

łupiny, ale z możliwością zamontowania na nich stalowych nakładek, aby mieszkańcy mogli 

wygodnie wjechać na swoje posesje. 

- Leszek Cygan (Ad Vocem) – będzie to wykonane na całej długości, czy tylko w tej części 

gdzie woda spływa w kierunku ulicy Żeromskiego? 

Burmistrz – na razie planujemy wybudowanie tego w kierunku ulicy Żeromskiego. 

 

- Łukasz Wojda – w imieniu własnym i mieszkańców ze swojego okręgu podziękował 

Burmistrzowi i Zastępcy Burmistrza za zaangażowanie się w sprawę opłat biletów za busa  

i pozytywne załatwienie sprawy. 

 

- Bartosz Kruk – w sprawie łącznika, to jest kawałek ulicy niebieskiej łączącej ulicę Wolności 

z ulicą Szkolną, aby rozpocząć realizację projektu. Wiem, że koszt inwestycji jest duży, ale 

może uda się znaleźć fundusze na to przedsięwzięcie. Mieszkańcy zwracają się z prośbą  

o poszerzenie tej ulicy, dokończenie inwestycji ze względu na bardzo duży ruch na tym 

odcinku. 

Burmistrz – przyjrzymy się tej sprawie, jeżeli możliwości pasa drogowego nam pozwolą, to 

poszerzymy ten odcinek drogi. 

 

- Piotr Polewczak – w sprawie odwodnienia drogi przy ulicy Szlacheckiej w Dębskiej Woli. 
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Burmistrz – dziękuje za informację, przyjrzymy się sprawie i będziemy w kontakcie. 

 

- Leszek Cygan – w sprawie ulicy Sezamkowej w Bilczy i realizacji projektu wykonanego na 

własny koszt przez mieszkańców. 

Burmistrz – z informacji uzyskanych od Prezesa ZGK w Morawicy, prace na ulicy 

Sezamkowej w Bilczy i ulicy Polnej w Piasecznej Gorce rozpoczną się na początku 

października. 

 

- Robert Żołądek – w sprawie oszczędności energii elektrycznej, poprzez częściowe 

wyłączanie oświetlenia ulicznego, co drugą lampę w dużych ciągach, np. w Brzezinach oraz 

wyłączenie oświetlenia nad zalewem, nad Morawką, gdzie o tej porze roku nic się nie dzieje, 

w związku z tym oświetlenie tego terenu jest w pełni nieuzasadnione. 

Burmistrz – w ramach modernizacji wymieniliśmy 2000 lamp na lampy ledowe.  

W następnym projekcie z dofinansowaniem unijnym planujemy jeszcze wymienić 800 lamp. 

Wszystkie te lampy mają wbudowany mechanizm oszczędnościowy, czyli w godzinach 

wieczornych pobierają ok. 40% mocy. Na tym etapie nie przewidujemy wyłączenia 

oświetlenia ulicznego. Stosujemy nowoczesne i oszczędne rozwiązania. Jeżeli chodzi o tereny 

rekreacyjne nad zalewem, to dzisiaj otrzymałem pismo z komisariatu policji na temat 

zagrożeń jakie występują nad zalewem w Morawicy. Uważam, że nie będzie dużych 

oszczędności na wyłączeniu oświetlenia w tym miejscu, a bezpieczeństwo jest dla nas 

absolutnym priorytetem. 

 

- Alicja Jamorska-Kurek – czy podjęto decyzję w sprawie terminali płatniczych dla sołtysów? 

Skarbnik – zrobiliśmy rozeznanie i w ramach Polski bezgotówkowej możemy otrzymać takie 

terminale na rok czasu bez obsługi finansowej. Zanim zostanie podjęta ostateczna decyzja, 

przeprowadzimy zapytanie wśród wszystkich sołtysów w tej sprawie. Ponadto jest problem  

z dostawcą programu finansowo-księgowego, czyli połączenia terminali w księgowaniu. 

 

- Sebastian Król – w sprawie drogi serwisowej, która powstała po wschodniej stronie Bilczy 

do ulicy Księdza Ściegiennego, ale nie ma połączenia z ulicą Rolniczą, ponieważ brakuje 30 

metrowego odcinka nawierzchni asfaltowej. Kiedy ta nawierzchnia zostanie położona i do 

kogo należy to zadanie? 

Burmistrz – zadanie należy do Generalnej Dyrekcji Dróg Krajowych i Autostrad oddział  

w Kielcach w ramach realizowanej inwestycji. Skontaktujemy się z GDDKiA dlaczego ten 

odcinek nie został wykonany. 

 

Na tym zakończono dyskusje. 

 

Ad 16.  
Przewodniczący Rady podziękował wszystkim za obecność i zakończył obrady XXVII Sesji 

Rady Miejskiej w Morawicy. 

Na tym protokół zakończono. 

Protokół sporządziła: Małgorzata Orlińska 

 

 

 

  


